
Besluitenlijst Stadsronde 
Vragen raadsleden aan 

college

Onderwerp/

Portefeuillehouder

Ed Sabel namens de fractie van de SPM over:
- Vuurwerkoverlast, portefeuille Burgemeester Penn-te Strake
- Avond/nacht bezetting van het hoofdbureau van Politie, portefeuille 

Burgemeester Penn-te Strake
Guido Mertens namens de fractie van D66 over:

- referendum associatieverdrag Oekraïne, portefeuille Burgemeester 
Penn-te Strake

- Ontwikkelingen omgevingsrecht, portefeuille wethouder Gerats
- RUD, portefeuille wethouder Aarts vertegenwoordigd door wethouder 

Gerats
Josje Godwin namens de fractie van de PvdA over:

- klokkenluiders A2, portefeuille wethouder Aarts vertegenwoordigd door
Burgemeester Penn-te Strake

Antoine van Lunde namens de fractie van de PvdA over:
- stand van zaken regenboogzebrapad, portefeuille wethouder Damsma 

vertegenwoordigd door Burgemeester Penn-te Strake

Programmanummer n.v.t.

Behandelend ambtenaar n.v.t.

Datum agendering 15-12-2015

Doel van de bijeenkomst De raads- en burgerleden worden geacht zich te informeren.

Vorm bijeenkomst Vragen raadsleden aan het college 

Wie neemt uiteindelijk het
besluit? 

n.v.t.

Verloop voorgaande 
proces

n.v.t.

Inhoud Raad stelt (rond)vragen aan het college.

Uitgangspunten:

 De mogelijkheid is bedoeld voor raadsleden (en derhalve niet voor 
insprekers)

 De mogelijkheid is bedoeld voor korte vragen (en derhalve niet voor 
discussie, peiling van meningen of interpellatie, waarvoor immers 
andere mogelijkheden en spelregels bestaan).

Van de raadsleden wordt 
gevraagd

Zich te informeren

Worden er extra partijen 
uitgenodigd voor de 
stadsronde

Nee.

Vervolgtraject n.v.t.



Ruimtelijke faciliteiten

n.v.t.

Technische faciliteiten n.v.t.

Presidium n.v.t.

Voorzitter Dhr. Pie Frijns

Secretaris Dhr. Mikos Pieters

Locatie Rode Kamer

Tijdstip 17:45 uur

Fractiewoordvoerders

Genodigden n.v.t.

Samenvatting en 
afspraken

Ed Sabel is benieuwd naar de evaluatie van de maatregelen tegen de 
vuurwerkoverlast tijdens de jaarwisseling van 2014 op 2015. Dit naar 
aanleiding van de motie hierover op 16 december 2014. 

- Burgemeester Penn-te Strake antwoordt dat het informeren over de 
evaluatie vertraging heeft opgelopen, dit inmiddels is gecorrigeerd. De 
overlast valt mee en hierdoor blijven de maatregelen voor de komende
jaarwisseling op hoofdlijnen hetzelfde. Uiteraard wordt deze ook 
geëvalueerd.

Ed Sabel vraagt ook naar de toegankelijkheid van het hoofdbureau van politie 
vanaf 10 uur ‘s avonds, of de oplossing van een patrouille in de nabijheid wel 
werkt en of dit een wenselijke situatie is voor buitenlanders. 

- Burgemeester Penn-te Strake antwoordt dat ze hierover geïnformeerd 
is door de korpschef en op haar begrip kan rekenen. Ze legt uit dat 
ondanks dat de deur dicht is het hoofdbureau wel bemenst blijft en een
patrouille snel ter plaatse zal zijn. De investering voor een loketfunctie 
in de avond- en nachturen weegt niet op tegen de wens/noodzaak van 
meer blauw op straat.

Guido Mertens vraagt hoe de gemeente om zal gaan met het referendum over 
de Associatieovereenkomst tussen de Europese Unie met de Oekraïne.

- Burgemeester Penn-te Strake antwoordt dat de gemeente het 
referendum op een zelfde manier zal aankondigen en organiseren als 
andere verkiezingen met uitzondering van een uitslagenbijeenkomst.

Guido Mertens vraagt naar de veranderingen in het omgevingsrecht en 
wanneer en hoe de gemeenteraad geïnformeerd wordt.

- Wethouder Gerats antwoordt dat de vereenvoudiging van de regels en 
wetten in het kader van de nieuwe omgevingswet een grote en 
complexe operatie is. De burger- en raadsleden zullen hierover 
ruimschoots geïnformeerd worden en medio februari 2016 zal de 
verordening worden voorgelegd. Een informatieblad wordt uitgedeeld 
en is toegevoegd aan de stukken.

Guido Mertens vraagt naar de indiensttreding van de gemeentelijke 
medewerkers bij het Regionale Uitvoeringsdienst (RUD).

- Wethouder Gerats antwoordt dat het inderdaad een onwenselijke 
situatie dat de gemeentelijke medewerkers nog niet in dienst zijn van 



het RUD, maar het proces van de 
synchronisatie van de verschillende 
arbeidsvoorwaarden is helaas nog niet 

afgerond. Het belang is groot want RUD staat symbool voor alle 
Gemeenschappelijke Regelingen (GR).

Josje Godwin vraagt of het college zich verantwoordelijk voelt voor de situatie 
van de A2-klokkenluiders (de vragen zijn toegevoegd aan de stukken).

- Burgemeester Penn-te Strake meldt dat wethouder Aarts de vragen 
schriftelijk aan alle burger- en raadsleden zal beantwoorden, inclusief 
op verzoek van John Gunther de betrokkenheid van de vakbonden.

Antoine van Lune vraagt of het college reeds een antwoord heeft op de vraag 
van het COC Limburg en de organisatie van Roze Zaterdag Maastricht of het 
regenboogzebrapad een permanente plek kan krijgen.

- Burgemeester Penn-te Strake meldt dat het college ’s ochtends 
hierover heeft gesproken en dat het antwoord via de normale route 
volgt.

Toezeggingen

Advies aan het presidium




